

superficie de 1660.8 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-ouest du lot du cadastre No 394 (partie), aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Jacques de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Michel Montmigny: la somme de Quatre mille dix piastres (\$4,010.00), répartie comme suit:

Michel Montmigny, propriétaire	\$3 840 00
Ernest Neveu, locataire	120 00
Théophile Côté, locataire	50 00
	<hr/>
	\$4 010 00

Lesdits Commissaires font aussi rapport que dans ledit montant de \$4,010.00 accordé, est inclus le résidu de ladite propriété, environ 68 pieds carrés qu'ils sont obligés d'exproprier, ledit résidu ayant moins de 40 pieds de profondeur.

Lesdits Commissaires font de plus rapport qu'ils ont examiné la réclamation de M. Michel Montmigny comme occupant, et l'ont rejetée comme non-fondée.

* * *

7°—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique, bornée au Sud-ouest par la rue Amherst, ce côté mesurant environ 63.25 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 391, ce côté mesurant environ 15.55 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 394 (partie), ce côté mesurant environ 25.1 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 394 (partie), ce côté mesurant environ 25.1 pieds; contenant une superficie de 1382.5 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-ouest du lot du cadastre No 394 (partie) aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Jacques de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Philibert Beaudoin: la somme de Deux mille cent soixante piastres et quatre-vingt-dix sept centins (\$2,160.97).

Lesdits Commissaires font aussi rapport qu'ils ont examiné les réclamations de Philibert Beaudoin, comme occupant, et de Dame C. McCaffrey, veuve de R. A. Murdock, comme occupante aussi de ladite propriété, et les ont rejetées comme non-fondées.

* * *

8°—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en bois, bornée au Sud-ouest par la rue Amherst, ce côté mesurant environ 46.1 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 390, ce côté mesurant environ 15.1 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 391 (résidu), ce côté mesurant environ 46.1 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 394 (partie), ce côté mesurant environ 15.55 pieds; contenant une superficie de 706.7 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-ouest du lot du cadastre No 391, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Jacques de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Patrick Maloney: la somme de Treize cent quatre piastres et vingt et un centins (\$1,304.21), répartie comme suit:

Patrick Maloney, propriétaire	\$1 179 21
Patrick Maloney, occupant	125 00
	<hr/>
	\$1 304 21

* * *

9°—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en bois, bornée au Sud-ouest par la rue Amherst, ce côté mesurant environ 36.3 pieds; au Nord-ouest par la rue, ce côté mesurant environ 15.15 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 390 (résidu), ce côté mesurant environ 36.3 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 391, ce côté mesurant environ 15.1 pieds; contenant une superficie de 549.2 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-ouest du lot du cadastre No 390, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Jacques de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Ed. R. Gunning: la somme de Onze cent soixante et trois piastres, et soixante et un centins (\$1,163.61).

Lesdits Commissaires font aussi rapport qu'ils ont examiné la réclamation de M. Ed. R. Gunning comme occupant, et l'ont rejetée comme non-fondée.

* * *

7 feet; containing a superficial area of 1660.8 square feet, said piece of land being the South-western part of lot cadastral No. 394 (part), of the official plan and book of reference for St. James ward of the City of Montreal, and being, as far as the said Commissioners could ascertain, the property of Michel Montmigny, the sum of: Four thousand and ten dollars (\$4,010.00), divided as follows:

Michel Montmigny, proprietor	\$3 840 00
Ernest Neveu, tenant	120 00
Théophile Côté, tenant	50 00
	<hr/>
	\$4 010 00

The said Commissioners also report that in said amount of \$4,010.00 awarded, is included the residue of said property, about 68 square feet which they are obliged to expropriate, said residue having less than 40 feet in depth.

Said Commissioners also report that they have examined the claim of Michel Montmigny, as occupant, and have rejected it as unfounded.

* * *

7°—A piece of land with a brick building thereon erected, bounded on the South-western side by Amherst street, said side measuring about 63.25 feet; on the North-western side by lot cadastral No. 391, said side measuring about 15.55 feet; on the North-eastern side by lot cadastral No. 394 part (residue), said side measuring about 63.25 ft.; on the South-eastern side by lot cadastral No. 394 (part), said side measuring about 25.1 feet; containing a superficial area of 1382.5 square feet, the said piece of land being the South-western part of lot cadastral No. 394 (part) of the official plan and book of reference for St. James ward, of the City of Montreal, and being, as far as the said Commissioners could ascertain, the property of Philibert Beaudoin, the sum of: Two thousand, one hundred and sixty dollars, and ninety-seven cents, (\$2,160.97.)

Said Commissioners also report that they have examined the claims of Philibert Beaudoin, as occupant, of Dame C. McCaffrey, widow of R. A. Murdock, as occupant also of said property, and have rejected them as unfounded.

* * *

8°—A piece of land with one wooden building thereon erected, bounded on the South-western side by Amherst street, said side measuring about 46.1 feet; on the North-western side by lot cadastral No. 390 said side measuring about 15.1 feet; on the North-eastern side by lot cadastral No. 391 (residue), said side measuring about 46.1 feet; on the South-eastern side by lot cadastral No. 394 (part), said side measuring about 15.55 feet; containing a superficial area of 706.7 square feet, the said piece of land being South-western part of lot cadastral No. 391 of the official plan and book of reference for the St. James ward of the City of Montreal; and being, as far as the said Commissioners could ascertain, the property of Patrick Maloney, the sum of: Thirteen hundred and four dollars, and twenty-one cents (1,304.21), divided as follows:

Patrick Maloney, proprietor	\$1 179 21
Patrick Maloney, occupant	125 00
	<hr/>
	\$1 304 21

* * *

9°—A piece of land with one wooden building thereon erected, bounded on the South-western side by Amherst street, said side measuring about 36.3 feet; on the North-western side by the lane, said side measuring about 15.15 feet; on the North-eastern side by lot cadastral No. 390 (residue), said side measuring about 36.3 feet; on the South-eastern side by lot cadastral No. 391, said side measuring about 15.1 feet, containing a superficial area of 549.2 square feet, the said piece of land being South-western part of lot cadastral No. 390 of the official plan and book of reference for the St. James ward of the City of Montreal, and being, as far as the said Commissioners could ascertain, the property of Ed. R. Gunning, the sum of: Eleven hundred and sixty-three dollars and sixty-one cents (\$1,163.61).

The said Commissioners also report that they have examined the claim of Mr. Ed. R. Gunning as occupant, and that they have rejected it as unfounded.

* * *